
Voorstel inzake bezuinigingsvoorstellen begroting 2013 VRBZO  

Bij de bespreking van dit voorstel, worden een groot aantal vragen gesteld. Deze vragen 

worden “kordaat” door portefeuillehouder dhr. Ederveen beantwoord. Overigens wijst de 

portefeuillehouder erop dat de antwoorden op de meeste gestelde vragen gewoon in stukken 

staan.  

Dhr. Ederveen legt nogmaals uit waarom het naar opvatting van het bestuur van de VRBZO 

verantwoord is om het duikteam op te heffen. Gelet op het “waterrisicoprofiel” van de regio 

en gelet op de feitelijke reddingen in de afgelopen jaren, kan worden vastgesteld dat het 

alternatief grijp-redding in combinatie met twee oppervlaktereddingsteams, zondermeer 

verantwoord is.  

Niet alle fracties zijn hier nog (helemaal) van overtuigd.  

Desgevraagd gaat dhr. Ederveen ook nog in op de voor en nadelen van de evt. mogelijkheid 

om te werken met een vrijwillig duikteam.  

 

Geadviseerd wordt om het voorstel als BESREEKSTUK door te leiden naar de 

raadsvergadering.  


